
ÇEl 2003 ens va comprometre a tornar amb projectes dif�cilsÈ

Llu�s Sacrest, Alcalde d'olot des del 1999.  No es presenta a les eleccions

perqu� t� 65 anys i es vol jubilar

XAVIER VALERI

Llu�s Sacrest, l'any1999, va deixar la doc�ncia per dedicar-se a fer d'alcalde. Est� satisfet de la

inversi� en infraestructures, que va suposar la transformaci� d'Olot, i de l'esfor� que ha fet l'Ajuntament per

arribar a una situaci� de just�cia tribut�ria. Ara ja es retira.

El 1999, el PSC va trencar un seguit de vict�ries electorals de CiU que es remuntava al 1987.

Ho recordo amb molta satisfacci�. Nosaltres vam  formar un equip de gent i  vam presentar un programa

capa�os de retornar la ilálusi� a la ciutat.  Penso que ho vam aconseguir. Vam entrar amb intenci� d'agafar

compromisos que sab�em que pod�em complir. Vam diferenciar les coses que vol�em fer de les que pod�em fer.

En aquest sentit, he estat f idel a una dedicaci� completa i exclusiva. No he fet cap altra feina durant 12 anys. Em

vaig comprometre a ser un govern dialogant i ober t a la par ticipaci�, i ho hem estat. Segurament som dels �nics

ajuntaments en qu�que les juntes de govern locals han estat ober tes durant 12 anys a tota l'oposici�, que tamb�

ha estat representada als organismes aut�noms del consistori.

A qu� atribueix aquesta manca d'ilálusi� del 1999?

Massa anys de govern de CiU. Poca ilálusi� i alcaldes que havien deixat l'alcaldia per agafar d'altres c�rrecs.

Amb tota normalitat, per� que en tot cas es notava que a la ciutat li faltava alegria. Li faltava ilálusi�. Per aix� vam

obtenir un resultat que va ser una sorpresa per a la mateixa Converg�ncia.

Despr�s van aconseguir una majoria absoluta de 12 regidors.

Jo crec que els ciutadans es van adonar de la nostra ilálusi�, dels projectes que ten�em per endavant i  ens van

augmentar la conf ian�a.  Perqu� van veure un equip de govern disposat a agafar els problemes de cara. El

resultat del 2003 ens va comprometre a tornar amb projectes dif�cils, amb projectes d'aquests que trepitges ulls

de poll.

A par tir d'aquesta conf ian�a, quins problemes van afrontar ?

Eren temes que CiU havia deixat penjats, com per exemple la revisi� del Pla General Urban�stic. Vam haver

d'afrontar la revisi� del cadastre, la qual en el seu moment es va usar, pol�ticament en contra, quan era una

necessitat inaludible. No per recaptar m�s, sin� per just�cia tribut�ria. Nosaltres ens vam trobar amb milers de

f inques que no pagaven. En conseq��ncia, vam haver de dir a Hisenda que regularitz�s  el cadastre perqu� hi

hagu�s al m�xim de just�cia tribut�ria. A m�s,  quan jo vaig entrar, es cobraven aproximadament un 15% de les

multes que es posaven perqu� no hi havia capacitat organitzativa administrativa per poder-les cobrar. Vam

passar a cobrar-les totes, perqu� jo crec que si una multa est� ben posada s'ha de pagar i si no est� ben posada



que   l'afectat faci un recurs i se li treu. El que no pot ser �s que nom�s paguin els de bona fe. En el tema del

cadastre hi havia quantitat de f inques i algunes d'impor tants que no pagaven perqu� hi havia un problema de

metres. Tot aix�, juntament amb un bon plantejament urban�stic. Per aconseguir aix� necessites d'un bon supor t

moral que va ser el supor t que vam tenir al 2003. La just�ca tribut�ria ens va provocar un desgast, i aquest

desgast es va concretar en els resultats del 2007.

De qu� est� m�s satisfet: de la igualtat tribut�ria o de la millora global urban�stica?

B�, va tot va lligat. Com a satisfet ho estic de la gran transformaci� que ha experimentat Olot en aquests 12 anys,

especialment en aquests darrers 10 anys. Estic content de tot el que hem fet i del  que hem aconseguit que

vingui. Per� tot aix� ha estat posssible a par tir de fer l'Ajuntament m�s ef ica� i m�s ef icient. Tamb� estic content

de la  la maquin�ria municipal. Gr�cies a la colálaboraci� amb els treballadors de la casa hem aconseguit que

l'Ajuntament fos molt m�s ef icient. Nosaltres hem tingut unes inversions sense precedents i els treballadors

d'aquesta casa han hagut de fer un esfor� perqu� han hagut de treballar  per inver tir el doble de diners dels que

s'inver tien

Pot donar un consell per al proper alcalde?

Que es dediqui plenament a la ciutat. Olot �s una ciutat que ha de tenir com a alcalde s'hi ha de dedicar d'una

manera total i exclusiva. Cal que estigui ober t a les iniciatives de tothom i que sobretot sigui capa� d'entendre

quina �s la situaci�.
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